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Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva obce 

Kobylnice 

Termín konání: 21. 9. 2023 
Místo konání: Obecní úřad Kobylnice, Na Budínku 240, 664 51 Kobylnice 
Čas: 19:00 – 21:05 hodin 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Stanislav Dolanský, František Kvasnička, Jan 
Pastyřík, Jiří Pecl, Petr Peško, Lubomír Šmíd, Pavel Šťastný, Michael Ulbrich, Alena 
Ulbrichová, Ladislav Votápek, Martina Zlatníková 
Omluvení členové zastupitelstva obce: Michael Konečný, Rudolf Prus, Dana Šmídová, 
Martina Zichová 
  
Schválený program zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva obce 
2. Informace o činnosti rady obce 
3. Informace o činnosti finančního výboru 
4. Informace o činnosti kontrolního výboru 
5. Projednání akčního klimatického plánu SECAP 
6. Výsledky dotazníkového šetření ZŠ a MŠ Kobylnice 
7. Závěrečný účet DSO Šlapanicko 
8. Závěrečný účet Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko 
9. Souhlas s převodem pozemku od ÚZSVM 
10. Dotace pro T.J. Sokol Kobylnice 
11. Různé 

 

 

Přílohy zápisu: 

příloha č. 1 – Pozvánka na zasedání Zastupitelstva obce Kobylnice 

příloha č. 2 – Prezenční listina 

příloha č. 3 – Zápis kontrolního výboru [k bodu č. 4] 

příloha č. 4 – Prezentace Akčního plánu pro udržitelnou energii a klima SECAP pro obec  

                      Kobylnice [k bodu č. 5] 

příloha č. 5 – Vyhodnocení dotazníků pro rodiče žáků ZŠ Kobylnice [k bodu č. 6] 

příloha č. 6 – Odpovědi v rámci dotazníků pro rodiče žáků ZŠ Kobylnice [k bodu č. 6] 

příloha č. 7 – Vyhodnocení dotazníků pro rodiče dětí MŠ Kobylnice [k bodu č. 6] 

příloha č. 8 – Odpovědi v rámci dotazníků pro rodiče dětí MŠ Kobylnice [k bodu č. 6] 

příloha č. 9 – Sdělení paní ředitelky [k bodu č. 6] 

příloha č. 10 – Závěrečný účet DSO Šlapanicko za rok 2022 [k bodu č. 7] 

příloha č. 11 – Závěrečný účet Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko za rok 2022               

                       [k bodu č. 8] 

příloha č. 12 – Žádost o dotaci [k bodu č. 10] 

příloha č. 13 – Smlouva o poskytnutí dotaci [k bodu č. 10] 
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Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta v 19:00 hodin.  

 

Zasedání bylo svoláno ve středu 13. září 2023. Podklady byly rozeslány a zveřejněny ve 

následující den. Starosta konstatoval, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno 

a vyhlášeno, a to jak v souladu se zákonem o obcích, tak s jednacím řádem.  

 

Pozvánka na zasedání zastupitelstva obce tvoří přílohu č. 1 zápisu. 

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva obce byl pořízen a ověřen ve lhůtě stanovené 

zákonem o obcích a je zveřejněn na internetových stránkách obce. Námitka proti němu nebyla 

podána. 

 

Zapisovatelkou v souladu s jednacím řádem starosta jmenoval paní Jaroslavu Urbánkovou.  

 

Dle prezenční listiny je z 15 členů zastupitelstva obce přítomno 11 členů. Omluveni jsou: 
Michael Konečný, Rudolf Prus, Dana Šmídová, Martina Zichová. 
Starosta konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva obce 

a zastupitelstvo obce je tedy usnášeníschopné.  

 

Prezenční listina tvoří přílohu č. 2 zápisu. 

 

Dle zákona o obcích a našeho jednacího řádu je třeba zvolit ověřovatele zápisu. Starosta 
navrhnul pana Stanislava Dolanského a Ladislava Votápka. 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu pana Stanislava Dolanského 

a Ladislava Votápka. 

Výsledek hlasování: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 

Návrh byl přijat a bylo tak schváleno usnesení č. 1. 

 
Schválení programu zasedání zastupitelstva: 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Kobylnice schvaluje program zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva obce 
2. Informace o činnosti rady obce 
3. Informace o činnosti finančního výboru 
4. Informace o činnosti kontrolního výboru 
5. Projednání akčního klimatického plánu SECAP 
6. Výsledky dotazníkového šetření ZŠ a MŠ Kobylnice 
7. Závěrečný účet DSO Šlapanicko 
8. Závěrečný účet Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko 
9. Souhlas s převodem pozemku od ÚZSVM 
10. Dotace pro T.J. Sokol Kobylnice 
11. Různé 

 

Výsledek hlasování: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 

Návrh byl přijat a bylo tak schváleno usnesení č. 2. 
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1. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva obce 

Na 4. zasedání zastupitelstva obce byla schválena rámcová smlouva o vydání podílových listů 

s Partners investiční společnost, a.s. Smlouva byla uzavřena. V toto chvíli jsou již finanční 

prostředky převedeny. 

Byla rovněž schválena smlouva o smlouvě budoucí darovací s Mgr. Krejčí a Ing. Rousovou 

a plánovací smlouva s Ing. Michaelou Krejčí. Obě smlouvy jsou k dnešnímu dni již podepsány. 

Na 5. zasedání zastupitelstva obce byl schválen dodatek plánovací smlouvy s manželi 

Jaďuďovými a KOMPARO development s.r.o. a dále související darovací smlouvy. Všechny 

tyto schválené smlouvy byly smluvními stranami podepsány.  

Zastupitelstvo obce dále schválilo dodatek plánovací smlouvy na lokalitu Pod Kopcem se 

společností Zelená pole. Dodatek byl oběma stranami podepsán. 

Dále byl schválen dar pro SDH Kobylnice a příslušná darovací smlouva. Dar byl vyplacen. 

2. Informace o činnosti rady obce 

Starosta informoval zastupitelstvo obce, že od minulého zasedání zastupitelstva obce se rada 

obce sešla na 3 schůzích a řešila zejména následující podstatnější záležitosti: 

Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene 

V souvislosti s plánovaným přesunem zejména kabelů nn do podzemního vedení rada obce 

schválila smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene s EG.D, a.s.  

Příspěvek na půjčení krojů na Kobylnické hody 

Rada obce Kobylnice schválila peněžitý dar ve výši 9.000 Kč Adéle Zlatníkové, hlavní stárce 

Kobylnických hodů 2023 a peněžitý dar ve výši 9.000 Kč Josefovi Fišerovi, hlavnímu stárkovi 

Kobylnických hodů 2023, a to na pokrytí části nákladů na zapůjčení krojů na Kobylnické hody. 

Žádost o dlouhodobý pronájem parkovacích míst na ulici Táborské 

Rada obce neschválila žádost části obyvatel na ulici Táborské o dlouhodobý pronájem 

parkovacích míst na parkovišti na ulici Táborské. 

Obnova zvonění ve zvonici 

Na základě provedené technické prohlídky zvonění ve zvonici rada obce schválila obnovu 

zvonění. Stávající systém, kdy se houpají celé zvony, už v současné době není možné 

udržovat a opravovat. 

Pořízení mobilního záchodu na hřbitov 

Na základě podnětů občanů rada obce schválila pořízení mobilního záchodu na hřbitov, kde 

bude umístěný v novém oploceném prostoru, kde jsou umístěny nádoby na hřbitovní odpad. 

Žádost o poskytnutí příspěvku Diakonii Broumov 

Rada obce Kobylnice schválila poskytnutí peněžního daru ve výši 5.000 Kč ve prospěch 

Diakonie Broumov, sociální družstvo. 
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Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti pro CETIN 

V souvislosti s plánovaným projektem CETIN a.s. na rekonstrukci a výstavbu optické sítě 

v Kobylnicích rada obce schválila smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti. 

Výsadba zeleně v obci 

Obec oslovila spolek Rezekvítek se žádostí o vypracování cenové nabídky na výsadbu zeleně 

v obci. Jedná se celkem o 11 stromů a 115 keřů. Výsadba by mohla proběhnout letos na 

podzim. Nabídnutá a radou obce schválená cena včetně výsadby činí cca 149 tis. Kč. 

Grafický manuál obce 

Rada obce Kobylnice schválila objednání grafického manuálu obce. 

Nařízení obce o zimní údržbě 

Na základě opětovné doručené výzvy krajského úřadu k opravě vydaného nařízení schválila 

rada obce nařízení nové. 

Zpracování studie proveditelnosti podle Modelu Živá krajina 

Rada obce na svých schůzích projednávala zpracování studie proveditelnosti adaptace krajiny 

na klimatickou změnu a celoplošnou zádrž vody na katastrálním území obce Kobylnice. 

Objednání této studie rada obce schválila.  

Smlouva o dílo na obnovu veřejného osvětlení 

Rada obce Kobylnice schválila smlouvu o dílo na realizaci stavby „Kobylnice – obnova 

veřejného osvětlení“ mezi obcí Kobylnice a Střední škola elektrotechnická a energetická 

Sokolnice, příspěvková organizace. K realizaci by mělo dojít v tomto a příštím roce. 

Jiří Pecl vznesl dotaz, zda je nějaký harmonogram prací na pokládku kabelů nn do země. 

Starosta odpověděl, že v 1. fázi se pokládka uskuteční, a již práce začaly, na ulici Táborské 

a Ponětovické. V příštím roce by se mělo pokračovat na zbývajících ulicích, kde ještě pokládka 

nebyla provedena a kde jsou tyto práce plánovány. 

Občan z přítomné veřejnosti vznesl dotaz, zda se bude současně s pokládkou nn a obnovou 

veřejného osvětlení také pokládat optický kabel. 

Starosta odpověděl, že dle sdělení stavbyvedoucího by měla být realizována i pokládka 

optokabelu firmou VIVO CONNECTION.  

3. Informace o činnosti finančního výboru 

Předsedkyně finančního výboru Dana Šmídová byla ze zasedání zastupitelstva omluvena. 

Sdělila však, že se finanční výbor nesešel. 

4. Informace o činnosti kontrolního výboru 

Předsedkyně kontrolního výboru Martina Zichová byla ze zasedání zastupitelstva omluvena. 

Zprávu nicméně paní předsedkyně předem doručila na obecní úřad. Tuto zprávu z kontrolního 

výboru přednesl starosta. 

Kontrolní výbor se zabýval kontrolou plnění úkolů rady obce a zastupitelstva obce.  
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Na 17. schůzi rady obce byla schválena Směrnice o postupu při zadávání veřejných zakázek 

malého rozsahu. Kontrolní výbor žádá, aby byl informován o postupu, kdy nebudou vyzýváni 

dodavatelé k podání nabídky na veřejnou zakázku, včetně zdůvodnění takového postupu. 

Starosta odpověděl, že tuto informaci kontrolní výbor dostane v zápise z rady obce. 

Kontrolní výbor dále žádá o sdělení důvodu poskytnutí odměny ředitelce školy, případně 

minimální zdůvodnění hodnocení její práce, za kterou tuto odměnu požaduje. Dále navrhuje, 

aby nebyla bez dalšího přiznávána odměna bez toho, aniž by tato byla doložena hodnotící 

zprávou o činnosti ZŠ a MŠ Kobylnice. 

Starosta odpověděl, že se o postupu informování kontrolního výboru v této věci bude 

domlouvat s předsedkyní výboru. 

Zápis kontrolního výboru tvoří přílohu č. 3 zápisu. 

5. Projednání akčního klimatického plánu SECAP 

Zastupitelstvo obce na svém 14. zasedání dne 6. 5. 2021 schválilo připojení obce k Paktu 

starostů a primátorů. Přistoupením obce k tomuto paktu se začal zpracovávat Akční plán pro 

udržitelnou energii a klima SECAP, jehož obsahem je výchozí emisní bilance skleníkových 

plynů a plány konkrétních činností a opatření na její snížení, včetně dlouhodobé vize do roku 

2030, a analýza zranitelnosti obce vůči negativním dopadům změny klimatu a návrh 

konkrétních činností a opatření na zvýšení její odolnosti. Existence klimatického akčního plánu 

může být požadavkem při podávání žádostí v rámci některých dotačních programů. V rámci 

zpracovávání tohoto akčního klimatického plánu byly mezi veřejnost distribuovány i dotazníky, 

jejichž data jsou také předmětem zpracovaného dokumentu.  

Na zpracovávání akčního klimatického plánu se podíleli zástupci Masarykovy univerzity 

a Vysokého učení technického v Brně, kteří na zasedání zastupitelstva obce zpracovaný plán 

odprezentovali. V prezentaci uvedli shrnutí bilance spotřeby energií dle druhů pro rok 2010, 

bilance produkce CO2 v tunách pro rok 2010 a v tomto směru navrženo opatření pro obecní 

budovy. Vyčíslili spotřebu elektrické energie pro veřejné osvětlení. Vyhodnotili dopravu v obci 

a obecní vozový park. Dále byl zpracován vývoj míry třídění odpadů v poměru směsného 

komunálního odpadu, tříděného odpadu a bio odpadu. V prezentaci je uvedena mapa 

potencionálního vsaku dešťových vod v obci Kobylnice. 

Prezentace Akčního plánu pro udržitelnou energii a klima SECAP pro obec Kobylnice tvoří 

přílohu č. 4 zápisu. 

6. Výsledky dotazníkového šetření ZŠ a MŠ Kobylnice 

Na 5. zasedání zastupitelstva obce dne 22. 6. 2023 bylo v rámci bodu č. 12 dohodnuto, že na 

následujícím zasedání zastupitelstva obce bude zařazen bod týkající se ZŠ a MŠ Kobylnice, 

v rámci kterého budou mimo jiné projednány výsledky hodnocení dotazníkového šetření školy.  

Stručné vyhodnocení dotazníků MŠ Kobylnice: 

Nejhůře je hodnocena otázka na dostatek informací na webu školy, další nejhůře hodnocené 

otázky byly „ředitelka ZŠ a MŠ Kobylnice je člověk na svém místě“ a „ze způsobu jednání 

s ředitelkou ZŠ a MŠ Kobylnice mám dobrý pocit“. Připomínky byly i ke školní kuchyni 

a skladbě jídelníčku. 
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Nejlepší hodnocení bylo zejména u otázky „ze způsobu jednání s vedoucí učitelkou MŠ mám 

dobrý pocit.“ 

Stručné vyhodnocení dotazníků ZŠ Kobylnice: 

Nejhůře je hodnocena otázka „učitelé mého dítěte se příliš často mění“, další nejhůře 

hodnocené otázky „ze způsobu jednání s vedením školy mám dobrý pocit“ a „ve vedení školy 

jsou schopní lidé“. 

Další uváděné podněty rodičů a celkové vyhodnocení odevzdaných anonymních dotazníků, 

včetně souhrnného hodnocení jednotlivých otázek pro základní školu a mateřskou školu, jsou 

uvedeny v přílohách k tomuto bodu. 

V rámci rady obce se budou výsledky dále vyhodnocovat. Jsou tam uvedeny podněty, které 

jsou v kompetenci obce jako zřizovatele školy, je tam také řada věcí, které jsou v kompetenci 

ředitelky školy. V tomto ohledu je obec připravena podpořit školu, pokud tedy bude škola 

připomínky rodičů chtít řešit, zejména finančním příspěvkem do rozpočtu školy. 

Na zasedání zastupitelstva se dostavila paní ředitelka ZŠ a MŠ Kobylnice a celá řada rodičů. 

Paní ředitelka sdělila, že se také seznámila s výsledky dotazníkového šetření. Je ráda, že 

většina rodičů na otázky odpovídala známkou 1 a 2. Pro ni je nejdůležitější, že na otázku „zda 

moje dítě chodí rádo do školy“, hodnotila většina rodičů kladně.  

Podněty, připomínky nebo návrhy rodičů chápe pro sebe jako možnost změnit školu k lepšímu. 

Paní ředitelka podotkla, že některé podněty nejsou už ale aktuální. Například od července je 

zřízena facebooková skupina školy, kde jsou pravidelně zveřejňovány fotografie ze života 

školy. V MŠ přibyla k facebookové skupině Motýlků také skupina Berušek a od září škola 

postupně přechází na online informační systém. 

Ohledně připomínky častého střídání učitelek paní ředitelka uvedla, že za její působnosti 

odešly 4 učitelky, z toho jedna paní učitelka odešla do důchodu, druhá odešla, protože získala 

místo ředitelky jiné školy, a ostatní dvě učitelky odešly proto, že jim nebyla prodloužena 

pracovní smlouva z důvodu neplnění svých povinností. 

Ve třetině dotazníků se objevila nespokojenost se školní jídelnou. K tomuto paní ředitelka 

dodala vysvětlení, že skladba jídelníčku je dána vyhláškou a musí se zároveň dodržovat 

spotřební koš. Podotkla, že většině zaměstnancům a cizím strávníkům jídlo chutná. Jídelníček 

bude nově zveřejňován na webu školy. 

Na závěr paní ředitelka konstatovala, že dotazníkového šetření se zúčastnilo 30 rodičů 

z 80 žáků a závěry z toho nejsou pro ni reprezentativní, jsou sice zajímavé, ale nejsou 

objektivní. Dále z dotazníkového šetření vyplynulo, že se škola dále nerozvíjí. Paní ředitelka 

předložila zastupitelům vypracovaný seznam věcí, které za svoje pětileté působení vykonala 

s upozorněním na skutečnost, že z toho 2 roky byly v době Covidu, kdy se nedalo dělat nic. 

Dokument vypracovaný paní ředitelkou bude tvořit přílohu zápisu. 

 

Přítomní rodiče vznesli dotaz, zda obec bude s informacemi, které vzešly z dotazníkového 

šetření, dále nějak pracovat a zda mohou požádat o zveřejnění nějakých doporučení 

a opatření. 

Starosta odpověděl, že obec bude tyto výsledky dále zpracovávat. Vzniklý dokument by mohl 

být vypracovaný někdy začátkem příštího roku. 

 

Od rodičů zaznělo upozornění ke sdělení paní ředitelky, kde uvedla, že dotazníky odevzdalo 

jen 38 % rodičů a že to není pro paní ředitelku reprezentativní. Bylo upřesněno, že rodiče 

nedostávali vyplnit dotazník za každé jejich dítě, které navštěvuje školu, ale vyplňovali 

dotazník pouze jeden, i když chodí do školy jejich děti dvě. 
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Dále ke sdělení paní ředitelky, že nedostala žádný pokyn od obce, jaké jsou představy obce, 

kam by měla školu posouvat dále, byla paní ředitelka upozorněna, že je to v její kompetenci. 

Paní ředitelka k tomuto sdělila, že při ucházení o místo ředitelky vypracovala koncepci, ale 

možná se neumí dostatečně prezentovat, a proto vypracovala přehled, co vše ve škole 

vyřešila, který zastupitelům předala. 

 

Někteří rodiče konstatovali, že o zřízení facebookové skupiny nedostali žádnou informaci. 

Škola dostatečně rodiče neinformuje. 

Paní ředitelka reagovala, že od září právě zavedli nový online systém, do kterého se zatím 

nepřihlásili všichni rodiče. 

 

Martina Zlatníková sdělila přítomným rodičům, že i nadále pokud budou mít nějaké podněty, 

které by chtěli ohledně školy řešit, mohou se na obec obracet jak e-mailem, telefonem nebo 

osobně. 

 

Vyhodnocení dotazníků pro rodiče žáků ZŠ Kobylnice tvoří přílohu č. 5 zápisu. 

Odpovědi v rámci dotazníků pro rodiče žáků ZŠ Kobylnice tvoří přílohu č. 6 zápisu. 

Vyhodnocení dotazníků pro rodiče dětí MŠ Kobylnice tvoří přílohu č. 7 zápisu. 

Odpovědi v rámci dotazníků pro rodiče dětí MŠ Kobylnice tvoří přílohu č. 8 zápisu. 

Sdělení paní ředitelky tvoří přílohu č. 9 zápisu. 

7. Závěrečný účet DSO Šlapanicko 

§ 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů, stanovuje, že po skončení kalendářního roku se údaje o ročním 

hospodaření svazku obcí souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu. V závěrečném účtu 

jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové 

skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, včetně tvorby 

a použití peněžních fondů v tak podrobném členění a obsahu, aby bylo možné zhodnotit 

finanční hospodaření svazku obcí a jím zřízených nebo založených právnických osob. 

Součástí závěrečného účtu je vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům 

krajů, obcí, státním fondům, Národnímu fondu a jiným rozpočtům a k hospodaření dalších 

osob. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření je součástí závěrečného účtu při jeho 

projednávání v orgánech svazku obcí.  

Svazek obcí je povinen dát si přezkoumat své hospodaření za uplynulý kalendářní rok. 

Přezkoumání hospodaření upravuje zákon č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření 

územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů. 

Přezkoumání hospodaření svazku obcí bylo provedeno Krajským úřadem Jihomoravského 

kraje. Při přezkoumání hospodaření svazku obcí za rok 2022 nebyly zjištěny chyby 

a nedostatky. Nebyla rovněž zjištěna žádná závažná rizika, která by mohla mít negativní 

dopad na hospodaření svazku obcí v budoucnosti. 

Příjmy svazku obcí byly za rok 2022 v celkové výši 39.934.613,93 Kč, výdaje ve výši 

41.909.968,27 Kč. Výsledek hospodaření je -1.975.354,34 Kč.  

Valná hromada DSO Šlapanicko schválila závěrečný účet svazku obcí dne 15. června 2023.  
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Závěrem tohoto bodu je konstatování, že zastupitelstvu obce byl v souladu s § 39 odst. 11 

zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů předložen schválený závěrečný účet 

DSO Šlapanicko a zastupitelstvo obce jej na svém zasedání v souladu s tímto ustanovením 

zákona projednalo.  

Závěrečný účet DSO Šlapanicko za rok 2022 tvoří přílohu č. 10 zápisu. 

8. Závěrečný účet Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko 

§ 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů, stanovuje, že po skončení kalendářního roku se údaje o ročním 

hospodaření svazku obcí souhrnně zpracovávají do závěrečného účtu. V závěrečném účtu 

jsou obsaženy údaje o plnění rozpočtu příjmů a výdajů v plném členění podle rozpočtové 

skladby, údaje o hospodaření s majetkem a o dalších finančních operacích, včetně tvorby 

a použití peněžních fondů v tak podrobném členění a obsahu, aby bylo možné zhodnotit 

finanční hospodaření svazku obcí a jím zřízených nebo založených právnických osob. 

Součástí závěrečného účtu je vyúčtování finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, rozpočtům 

krajů, obcí, státním fondům, Národnímu fondu a jiným rozpočtům a k hospodaření dalších 

osob. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření je součástí závěrečného účtu při jeho 

projednávání v orgánech svazku obcí.  

Svazek obcí je povinen dát si přezkoumat své hospodaření za uplynulý kalendářní rok. 

Přezkoumání hospodaření upravuje zákon č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření 

územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů. 

Přezkoumání hospodaření svazku obcí bylo provedeno Krajským úřadem Jihomoravského 

kraje. Při přezkoumání hospodaření svazku obcí za rok 2022 nebyly zjištěny chyby 

a nedostatky. Nebyla rovněž zjištěna žádná závažná rizika, která by mohla mít negativní 

dopad na hospodaření svazku obcí v budoucnosti.  

Příjmy svazku obcí byly za rok 2022 v celkové výši 84.676.126,48 Kč, výdaje ve výši 

57.624.115,16 Kč. Výsledek hospodaření je 27.052.011,32 Kč.  

Valná hromada Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko schválila závěrečný účet 

svazku obcí dne 20. června 2023.  

Závěrem tohoto bodu je konstatování, že zastupitelstvu obce byl v souladu s § 39 odst. 11 

zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů předložen schválený závěrečný účet 

Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko a zastupitelstvo obce jej na svém zasedání 

v souladu s tímto ustanovením zákona projednalo. 

Závěrečný účet Svazku obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko za rok 2022 tvoří přílohu 

č. 11 zápisu. 

9. Souhlas s převodem pozemku od ÚZSVM 

V dubnu letošního roku byla obci prostřednictvím ORP Šlapanice doručena výzva Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových o zaslání žádostí o převod pozemků v jejich 

vlastnictví.  

Na základě této výzvy byla dne 31. 5. 2023 Městskému úřadu Šlapanice odeslána žádost 

o bezúplatný převod ½ podílu pozemku p. č. 111/6 v k. ú. Kobylnice u Brna ve vlastnictví České 

republiky (Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových) do vlastnictví obce Kobylnice. 



Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva obce Kobylnice dne 21. 9. 2023  Stránka 10 z 12 

Daný pozemek leží v zastavěné části obce na ulici Krátké, je veřejným prostranstvím a tvoří 

jej veřejná zeleň.  

Ze strany MěÚ Šlapanice byla následně obci doručena informace, že dle kontroly metodických 

materiálů ÚZSVM by součástí žádosti mělo být i usnesení zastupitelstva obce o souhlasu 

s podáním žádosti. Žádost byla nicméně odeslána i bez tohoto usnesení, které bude případně 

dodatečně zasláno po jeho schválení na zasedání zastupitelstva obce.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Kobylnice souhlasí s podáním žádosti o bezúplatný 

převod ½ podílu pozemku p. č. 111/6 v k. ú. Kobylnice u Brna z vlastnictví České republiky 

(Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových) do vlastnictví obce Kobylnice 

Výsledek hlasování: PRO: 11, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0. 

Návrh byl přijat a bylo tak schváleno usnesení č. 3. 

10. Dotace pro TJ. Sokol Kobylnice 

T.J. Sokol Kobylnice, z.s., doručil obci žádost o dotaci ve výši 300.000 Kč, která by měla být 

poskytnuta na činnost T.J. Sokol Kobylnice a na úhradu nákladů spojených s vypracováním 

studie na revitalizaci fotbalového hřiště. Navrhuje se poskytnout investiční dotaci ve výši 93 tis. 

Kč na studii hřiště a neinvestiční dotaci ve výši 207 tis. Kč na činnost spolku. Výdaje musí 

vzniknout v letošním roce 2023.  

Petr Peško vznesl požadavek, zda je možné zaslat studii zastupitelům nebo ji zveřejnit na 

webu obce. 

Ze strany přítomných občanů byl vznesen dotaz, co všechno revitalizace hřiště zahrnuje. 

Starosta odpověděl, že hlavně vybudování nové automatické závlahy, oplocení, tribuny se 

zastřešením, lavičky, střídačky, nový sklad, světelná tabule, parametry hřiště a další. 

Žádost o dotaci tvoří přílohu č. 12 zápisu 

Smlouva o poskytnutí dotace tvoří přílohu č. 13 zápisu. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Kobylnice schvaluje poskytnutí dotace v celkové výši 

300.000 Kč ve prospěch T.J. Sokol Kobylnice, z.s., se sídlem U Sokolovny 223, 664 51 

Kobylnice, IČ 018 86 428, a schvaluje příslušnou veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce Kobylnice. 

Výsledek hlasování: PRO: 8, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 2. 

Návrh byl přijat a bylo tak schváleno usnesení č. 4. 

11. Různé 

Jiří Pecl vznesl podnět, aby stavební firma, která již zahájila stavební práce v lokalitě Za 

Humny, posekala vzrostlý plevel.  

 

Starosta odpověděl, že podnět bude firmě předán. 
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Dále Jiří Pecl uvedl, že po posílení skupinového vodovodu je voda velmi tvrdá. Vznesl proto 

dotaz, zda Svazek obcí pro vodovody a kanalizace Šlapanicko neuvažuje o pořízení centrální 

změkčovací stanice. 

Místostarosta a místopředseda svazku Lubomír Šmíd odpověděl, že svazek si je vědom toho, 

že voda je významně tvrdší, než je průměr, a že je voda lehce tvrdší než voda brněnská, kterou 

jsme měli v obci v minulosti. Ačkoliv je voda pitná, tak spotřebitel má potřebu, aby se 

nezanášely spotřebiče. Svazek za tímto účel zakoupil vodní zdroj v krasovém území, ve 

kterém je povrchová voda. Tím, že vydatnost tohoto zdroje není tak velká, bude se tato voda 

míchat se současnou vodou a tím se tvrdost vody sníží. Změkčování kvalitu vody zhoršuje. 

Vodárenská akciová společnost pravidelně provádí odběr vody v obci ke kontrole kvality a při 

posledním odběru zjistili, že voda, která je v základní škole a na obecním úřadě, vykazuje 

vysoký obsah mikrobů. Zjistili, že je to způsobeno nainstalovaným změkčovačem. Proto byl 

změkčovač odpojen a okamžitě se provedla dezinfekce a proplach celého potrubního systému. 

Změkčovač se nastavil tak, aby byla tvrdost vody o něco vyšší. Po další kontrole odebraných 

vzorků vody byla voda již v pořádku.  

 

Občan vznesl dotaz, kdy dojde k předání komunikace na ulici Krátké obci od firmy MENSTAV. 

 

Místostarosta Lubomír Šmíd odpověděl, že se zatím nepodařilo s firmou dospět k dohodě. 

Plánovací smlouva, která byla s firmou MENSTAV uzavřena, již neodpovídá dnešnímu stavu 

v pojmenování pozemku apod. Je potřeba dosáhnout takového řešení, aby obě strany byly 

v této věci v souladu. 

 

Petr Peško vznesl podnět, zda by bylo možné zaslat na KORDIS JmK nějaké požadavky na 

nadstandard veřejné dopravy.  

 

Občanka vznesla podnět, zda by se dalo vyjednat, aby dopravní značka hlavní silnice na ulici 

Na Budínku u č. p. 43 byla reflexně zvýrazněna. Dále jestli by se mohla dosypat opět štěpka 

pod Borky. 

Další dotaz se týkal toho, zda už má obec finanční prostředky ze Sberbank. 

Starosta odpověděl, že na posledním jednání s insolvenční správkyní bylo z její strany 

sděleno, že by peníze mohla obec získat do konce roku. 

 

Další občan se dotázal na vývoj územního plánu. 

Starosta odpověděl, že tento týden byl územní plán od zpracovatelů doručen obci. Do konce 

roku by proběhlo veřejné projednávání. Územní plán, a to jak textová, tak grafická část, bude 

zveřejněn na úřední desce. 

 

Další občan se dotázal, kdy dojde k předání komunikace na ulici Uzavřené obci panem 

Zajícem. 

Lubomír Šmíd odpověděl, že v této věci obec s panem Zajícem jednala. Problém je v tom, že 

pan Zajíc koupil nemovitost, aniž by tušil, že by měl komunikaci do vybudovat. Komunikace 

byla v roce 2018 stavebním úřadem Šlapanice schválena do předběžného užívání s tím, že 
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v roce 2019 má být zkolaudována. Kolaudace neproběhla a komunikace tak tímto vlastně 

nevznikla. 

 

Stanislav Dolanský vznesl podnět na pořízení nové ortofoto mapy do zasedací místnosti 

a pořízení nového informačního značení v obci. 

 

 

  

 

 

 

Bc. Michael Ulbrich                                                        Ing. Martina Zlatníková 

starosta                                                                            místostarostka 
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